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Van de nieuwe voorzitter

Het oprichten van de VWG heb ik niet bewust

meegemaakt. Ik was toen wel actief lid van de

Vogelwacht in Delft en van de Nederlandse

Jeugdbond voor Natuurstudie. In Delft ben ik

opgegroeid en heb ik technische natuurkunde

gestudeerd. Mijn belangstelling ging al snel meer

uit naar de milieuproblematiek. Ik kon gaan

werken bij de Stichting Natuur en Milieu, die toen

nog bij Natuurmonumenten inwoonde. In 1975

verhuisde Natuurmonumentenvan Amsterdam

naar Schaep en Burgh en zo kwamen Nel en ik in

Hilversum terecht. Later werkte ik als

milieuadviseur bij adviesbureaus en was ik

directeur van een landelijke organisatie voor de

planning van de afvalverwerking. In die rol heb ik

meegewerkt aan de overgang van het storten van

afval naar veel meer hergebruik en verbranden.

Daar ben ik trots op. Sinds 2000werk ik

zelfstandig als adviseur over het afvalbeleid. Nu

de kinderen groot zijn en het werk minder

veeleisend is, is er weer ruimte voor mijn oude

belangstelling.

Als voorzitter wil ik mijn prioriteiten leggen bij:

• De uitvoering van de lustrumactiviteiten. De

lustrumcommissie heeft een aantrekkelijk

programma opgesteld en de belangstelling is

gelukkig groot. Voor de eerste activiteit, de

excursie met brunch in de Eempolder, hebben

zich al meer dan 100 deelnemers aangemeld!

• Stroomlijnen van het functioneren van het

bestuur. Binnen het bestuur moeten veel grote

en kleine zaken worden behandeld. Efficiënt

werken en goede samenwerking zijn daarvoor

noodzakelijk.

• Verbeteren van de communicatie binnen de

vereniging. Dit is belangrijk om elkaar te

versterken en onderlinge aanvaringen te

voorkomen.

De eerstkomende tijd blijf ik nog even coördinator

voor communicatie. Ik wil enkele werkzaamheden

afronden en het vernieuwen van de website

ondersteunen. Na de zomer is het tijd voor een

opvolger voor deze mooie functie.

Ik moet nog ingaan op het roken. In de vorige
Korhaan was aan het programma het verzoek

toegevoegd om niet meer te roken tijdens de

excursies. In de Algemene Leden Vergadering

bleek dit aanleiding voor veel discussie. Rokers en

niet-rokers vinden wel dat er rekening met elkaar

moetworden gehouden, maar men kan elkaar daar

ook zelf op aanspreken. De discussie is reden om

het verzoek niet meer op te nemen.

In deze Korhaan ontbreekt de strip Kor Haan. De

tekenaar, Ronald Sinoo, heeft zijn lidmaatschap

opgezegd. De achtergronden voor zijn vertrek zijn

op de plaats van de strip toegelicht.

Ten slotte wil ik mijn voorganger, Erik Hans van

Stigt Thans, nog van hartebedanken voor zijn
inzet voor de vereniging in de afgelopen jaren. Ik

moet nog wennen aan de voorzittershamer die ik

van hem kreeg, maar na de eerste week ben ik vol

goede moed.

Rien Rense

Tijdens de algemene ledenvergadering op 29

maart is Erik Hans van Stigt Thans afgetreden als

voorzitter en ben ik benoemd als zijn opvolger.

Doordat ik al bestuurslid voor communicatie was,

is het bestuur niet nieuw voor mij en weet ik

redelijk wat er speelt. Ik ervaar het als een mooie

en uitnodigende taak om -samen met de andere

bestuursleden - leiding te geven aan de vele

activiteiten. Er gebeurt heel veel en dat is al heel

lang zo. De vereniging bestaat 40 jaar en er is alle

reden om dat te vieren en ons te blijven inzetten

voor het doel van de vereniging: het beschermen

en bestuderen van de in het wild levende vogels.


